
Protokół nr 32 

ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 28.09.2022 

 

PORZĄDEK OBRAD RADY OSIEDLA PODJUCHY 

Szczecin, 28.09.2022 r. 

Obecni:  

  

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku 

obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 31.08.2022. 

4. Uchwała nr 137/22 - Podjuszański Dzień Seniora 2022 

5. Uchwała nr 138/22 - w sprawie sprzedaży gruntu przy ul Zamieć 8 

6. Uchwała nr 139/22 - w sprawie dzierżawy gruntu przy ul. Metalowej  

7. Uchwała nr 140/22- Parking NiOL przy Przychodni (Krzemienna 42B) 

8. Remont siedziby RO – postępy. 

9. Odpowiedź ZDiTM w sprawie zalewania posesji przy ul.Chojnickiej 

10. Analiza bieżących alertów 

11. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców: 

a.  pismo od ZDITM w sprawie przeglądu gwarancyjnego ul. Ciasnej.  

b. zapytanie od mieszkańca w sprawie budowy wiaty przystankowej na ul. Złotej. 

c. ul. Brzeżańska utwardzenie drogi do posesji. 

d. Pytanie o kompleksowy harmonogram robót Budimexu. 

12. Wolne wnioski i postulaty. 

 

 

Przebieg spotkania: 

 

Ad.1. 

 

Przewodnicząca Powitała gości i Radnych. Stwierdzono quorum – obecnych 9 osób. 

 

Ad.2. 

Brak wniosków 

 

Ad.3. 

Głosowanie za przyjęciem protokołu 

ZA:9 PRZECIW:0 

 

Dołaczyła Radna Małgorzata Kochel. 



 

Ad.4. 

Wstępny plan Dnia Seniora i preliminarz:  

aktorzy: 3000 zł. Kołakowski; Orłowski 

Dźwiękowiec: koło 300-350 złotych 

Sprzątanie: 300 złotych 

Catering: ciasta etc. 

Papier 180 

 

Głosowanie  

ZA: 10 Przeciw: 0 wstrzymujących 0. 

 

Uchwała została przyjęta 

 

Ad. 5. 

ZA: 10 Przeciw: 0 wstrzymujących: 0 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

AD.6 

ZA: 10 Przeciw: 0 wstrzymujących: 0 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

Przybyła Radna: Sabina Adamowicz. 

 

AD. 7 

Za: 11 Przeciw: 0 wstrzymujących: 0. 

 

Uchwała została przyjęta. 

 

WNIOSEK FORMALNY o zmianę w porządku obrad: dodanie punktu 8 - wypowiedzi gości 

 

ZA 11 Przeciw: 0 wstrzymujących: 0 

 

Ad. 8. 

 

Wystąpienia gości. 

 

Urszula Pańka – Radna Rady Miasta, mieszkanka Podjuch. 

Prośba o opinie: przy skrzyżowania Skalista Spiżowa o wyrównanie ścieżki i utwardzenie, tak by 

była możliwość swobodnego przejazdu wózków.  

 

Ryszard Łuczkowski – Klub 5 Pułku Inżynieryjnego 



Chęć nawiązania bliższej współpracy ze społecznością lokalną i Radą Osiedla. 

Pierwsza okazja: Festiwal Piosenki – „Śpiewam Ci Polsko” 6.11.2022 – w siedzibie klubu przy ulicy 

Skalistej. Prośba z dotarciem do społeczności oraz wystawienie przedstawiciela Rady do Jury. 

Zgłosiła się do Jury Sabina Adamowicz. 

Zasugerowanie aby Rada Osiedla  Podjuchy ufundowała symboliczną nagrodę w postaci drobnej w 

wybranej przez siebie kategorii. 

W maju Święto Pułku. 

 

Skierowanie prośby do Radnej Pańki o informację i interwencję w sprawie remontu ulic–  

Krzemienna – Smocza. 

 

Ad. 9. 

 

Wymieniono drzwi, zamontowano szafki kuchenne. 

Poszukiwana osoba do sprzątania na bieżąco – środki są zabezpieczone Uchwałą. 

 

Ad.10 

Chojnicka – zalewania 

Przekierowanie do WGK – zgodnie z pismem od ZDiTM 

 

Ad. 11. 

Lasy Miejskie – Rada Osiedla Głębokie-Pilchowo. 

 

Ad..12. 

a. Wpłynęło pismo opisujące zakres napraw gwarancyjnych. 

b. Wiata przystankowa = odpowiedź od ZDiTM wpłynęło już jakiś czas temu, że będzie 

ta wiata postawiona. 

c. Pismo do ZDiTM czy zrobią to ze środków na bieżące utrzymanie dróg. Prośba do 

mieszkanki o doprecyzowanie jaki dokładnie zakres prac jest potrzebny i jakiego 

odcinka ulicy dotyczy zgłoszenie.. 

d. Budimex – biuro.regalica@budimex.pl. Rada skieruje zapytanie do Budimexu w tej 

sprawie. Możliwość zapytania bezpośrednio do Budimexu na wskazany adres 

mailowy, zostanie przekazany także autorowi zgłoszenia. 

Ad. 13 

W Podjuchach jest Ochotnicza Straż Pożarna – jej komendant wstępnie zwrócił się z zapytaniem czy 

Rada może jakoś wspomóc działalność Straży. Mimo zapowiedzi pojawienia się, komendant jednak 

się nie pojawił – sprawa odroczona do spotkania.  

Prośba pani dyrektor przedszkola Zaczarowany Ołówek – odpowiedź – w Radzie Osiedla nie ma 

budżetu na wsparcie zakupu zabawek. 

 

Następne zebranie 19.10 

mailto:biuro.regalica@budimex.pl

